
 

Acta da reunión da Xunta Directiva da Federación Galega de Tenis, celebrada 

telemáticamente o mércores, 19 de xuño de 2024, coa presenza dos membros 

que se detallan á marxe: 

Presidente: José Mosquera Casero 
Vicepresidente: Gabriel Fernández 
Mourelle 
Secretario: Diego Casas Rodríguez 
Vogais:  
Juan José Medín Guyatt 
Teresa Castro Jorreta 
María Berini Pita da Veiga 
Persoal Técnico Federativo 
Marco A. Casal Costas 
Mª Jesús Fernández García 

Acta de sesion:  
E aberta polo presidente, que 
agradece a súa asistencia aos 
membros da directiva.  
Pasa ao punto 1 da Orde do Día:  
 
1. Aprobación do acta da reunión 
anterior.  
 
Sométese a votación e é aprobada por 
unanimidade. 

  

2. Formulación e liquidación para a súa aprobación das CCAA do 2023 

Toma a palabra Dn. José Mosquera, presidente da Federación, e resume punto 

por punto o detalle da liquidación do exercizo do 2023 que se fixo chegar a todos 

os membros da Xunta Directiva e que se inclúe a continuación, para proceder coa 

súa formulación e posterior aprobación ante os membros de Asemblea Xeral o 

próximo 28 de xuño de 2024. 

Dá conta do tratado o día 18 de xuño na reunión convocada pola Secretaria Xeral 

para o Deporte en relación á programación do Plan Corresponsables do ano 

2024. 

Por unha banda, hai que presentar o proxecto antes do 4 de xullo. 

Doutra banda, este ano explicaron que darán prioridade de subvención a aquelas 

federacións que quedaron fóra o ano pasado ou recibiron un importe menor a 

6000€. 

En todo caso, o máximo por Federación será de 75000€. 



 



 



 

A liquidación das contas son aprobadas por unanimidade. 

3. Memoria de actividad 2023 

A memoria de actividade de 2023 ten que presentarse para a súa aprobación 

ante os membros da Asemblea Xeral.  

A semana do 24 de xuño finalizarase coa edición definitiva e farase chegar a todos 

os membros desta Xunta Directiva, e publicarase na web despois da Asemblea 

Xeral. 

4.Seguimiento de las Cuentas Federativas 2024 

Resúmese brevemente o estado da conta ao mes de abril. 

Considérase que para próximas reunións mantéñase o formato do orzamento e 

liquidacións, engadindo a columna de seguimento á data que se considere nese 

momento. O fin non é outro que presentar as contas con maior claridade. 

5.Informes do Presidente 

O presidente informa, en primeiro lugar, da finalización o 15 de xuño da final do 

I Torneo Ibérico. No cadro masculino a selección do País Vasco vence á Asociación 

de Tenis do Porto, e na proba feminina, a selección galega vence á do País Vasco. 

Queda esperar agora saber quen organiza a segunda edición. 

Doutra banda, relaciona as modificacións mais relevantes da competición 

internacional: W25000$ de Vigo, pásase a celebrar no CC Mercantil e Industrial 

de Vigo, por estar reparandose nesas datas as pistas do Complexo Deportivo de 

Samil.  

En canto, ao Wta de Ourense, pasa de W25 a W50, que reparte 40000$ en 

premios. E por último, o M15 de Club de Campo de Vigo pasa a organizalo o Club 

de Tenis Pontevedra. 

6.Rogos e preguntas 



O Sr. Medín, en relación ao que se comentou anteriormente sobre a conta de 

reparacións, di que no Sporting Club Casino Coruña, teñen as fotocopiadoras en 

sistema de renting. 

Acláraselle que as reparacións de maior custo ás que se facía referencia  

anteriormente eran do vehículo federativo e que a federación tamén ten a súa 

fotocopiadora en renting 

E non habendo mais preguntas dáse por pechada a sesión da reunión, sendo as 

20:30 horas, que asino como secretario, co VºBº do presidente. 

 

 
 
 
 
Diego Casas Rodriguez 
Secretario 
 

 v. e prace 
O Presidente 

 

 


